
PROTOKÓŁ NR 6/2011 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
z dnia 21 marca 2011 r. godz. 10.00 – 10.30 

 
Obradom przewodniczył  Przewodniczący Komisji – mgr Stanisław Sulik 
Obecni – zgodnie z załączoną listą obecności  
 
Porządek obrad : 

I. Opiniowanie odwołań od „projektu wykazu” osób zakwalifikowanych  
do przydziału lokalu w 2011 r. w Związku z Zarządzeniem Nr III/72/2011 Prezydenta Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego z dnia 25 stycznia 2011 r. 

II.  Sprawy różne. 
 
Ad. I/ Opiniowanie odwołań od „projektu wykazu” osób zakwalifikowanych  
do przydziału lokalu w 2011 r. w Związku z Zarządzeniem Nr III/72/2011 Prezydenta Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego z dnia 25 stycznia 2011 r. (pismo w załączeniu do protokołu): 
 
Przewodniczący Komisji – Stanisław Sulik przedstawił porządek obrad. Dyrektor Zakładu Usług 
Miejskich – Zbigniew Wesołowski poinformował, że w terminie od 27 stycznia do 10 lutego 2011 r. 
wpłynęły 73 odwołania od projektu wykazu, 10 z nich nie spełnia wymogów formalnych, zatem nie mogą 
one zostać rozpatrzone. 
W wyniku głosowania członkowie Komisji ds. Rodziny wyrazili następującą opinię: 

Lp. 
Wniosek złożony 

przez: 

Wynik głosowania: 
Opinia: Uwagi: 

za przeciw 
Wstrzymu-
jących się: 

1 2 3 4 5 6 7 
1. Chorób Damian 6 - - pozytywna - 
2. Czuba Agnieszka 6 - - pozytywna - 
3. Kamiński Robert 6 - - pozytywna - 
4. Kolatorowicz Ewa 6 - - pozytywna - 
5. Mazur Angelika 6 - - pozytywna - 
6. Mazur Sławomir 6 - - pozytywna - 
7. Piotrowska Anna  6 - - pozytywna - 
8. Bogdański Marian 6 - - pozytywna - 
9. Zwolak Jerzy 6 - - pozytywna - 
10. Błachno Piotr 6 - - pozytywna Radny Z. Moskalewicz 

zwrócił uwagę, że  
P. ………, P. ……………..,  
P. ………….  i P. …………… 
którzy nie posiadają 
dochodów trzeba będzie płacić 
za wszystko. Przewodniczący 
Komisji – St. Sulik 
zasugerował Dyrektorowi  
Z. Wesołowskiemu wzięcie 
tego faktu pod uwagę przy 
przyznawaniu mieszkań, dla 
dobra finansów gminy. 



 
11. Pater Leona 6 - - pozytywna - 
12. Podgajny Tadeusz 6 - - pozytywna - 
13. Wójtowicz Jolanta - 6 - negatywna - 
14. Kowalski Henryk - 6 - negatywna  - 
15. Kałuża Elżbieta - 6 - negatywna  - 
16. Orłowski Roman - 6 - negatywna  - 
17. Dąbrowska Anna - 6 - negatywna Radny Z. Moskalewicz 

stwierdził, że skoro Pani  
A. Dąbrowska była 
zameldowana w Ulowie (gm. 
Bałtów), nie powinna składać 
wniosku. Dyrektor Z. 
Wesołowski poinformował, że 
zgodnie z uchwałą jako osoba 
zamieszkała w Ostrowcu,  
Pani A. Dąbrowska mogła 
złożyć wniosek. 

18. Mirkiewicz Marzena - 5 1 negatywna  - 
19. Batugowska 

Agnieszka 
- 5 1 negatywna  - 

20. Tomczyk Rafał 6 - - pozytywna Radny Z. Moskalewicz 
stwierdził, że skoro Pan  
R. Tomczyk uzupełnił doku-
menty, dla dobra 
niepełnosprawnego dziecka 
wniosek powinien zostać 
zaopiniowany pozytywnie. 

21. Machowska Renata - 6 - negatywna  - 
22. Popek Jacek - 6 - negatywna  - 
23. Kornet Marek - 6 - negatywna  - 
24. Krzemińska Izabela 5 - 1 pozytywna Radny Z. Moskalewicz 

poinformował, że Pani 
Krzemińskiej kilka lat temu 
przyznano mieszkanie 
socjalne, jednak nie umiała  
o nie zadbać i je utrzymać. 
Radna H. Sławek stwierdziła, 
że w tym momencie należy 
brać pod uwagę dobro jej 
dziecka i wniosek 
zaopiniować pozytywnie. 

25. Bzymek Mirosław - 6 - negatywna  - 
26. Ważny Jerzy - 6 - negatywna  - 
27. Duda Krzysztof - 6 - negatywna  - 
28. Michalska Wiesława 5 - 1 pozytywna  - 
29. Ziemczak Irena 4 1 1 pozytywna  - 
30. Kryj Magdalena 5 - 1 pozytywna  - 
31. Salewska Elżbieta 5 - 1 pozytywna  - 
32. Kotulska Grażyna 5 - 1 pozytywna  - 
33. Nowak Katarzyna 5 - 1 pozytywna  - 
34. Mazur Artur 5 - 1 pozytywna  - 
35. Gołyś Ilona - 5 1 negatywna  - 



36. Brodalka Marian 3 2 1 pozytywna Dyrektor ZUM Z. Wesołowski 
stwierdził, że Pan M. Brodalka 
nie jest zameldowany  
na terenie gminy Ostrowiec 
Św. i z tego też powodu nie 
powinien on składać wniosku. 

37. Karpińska Anna - 5 1 negatywna  - 
38. Jasiński Jarosław 6 - - pozytywna  - 
39. Kosno Anita 6 - - pozytywna - 
40. Kądziela Hubert 6 - - pozytywna - 
41. Sławska Aneta 6 - - pozytywna - 
42. Iskra Magdalena 6 - - pozytywna - 
43. Łojkowska Elżbieta 6 - - pozytywna - 
44. Wróbel Aneta 6 - - pozytywna - 
45. Machajski Mariusz - 6 - negatywna - 
46. Dąbrowa Elżbieta - 6 - negatywna - 
47. Skarżyńska Ewelina - 6 - negatywna - 
48. Dudek Katarzyna - 6 - negatywna - 
49. Dunal Agnieszka - 6 - negatywna - 
50. Kotwica Ireneusz - 6 - negatywna - 
51. Abram Malwina - 6 - negatywna - 
52. Szklarska Monika - 6 - negatywna - 
53. Siemieniuch 

Katarzyna 
- 6 - negatywna - 

54. Zygadło Adrianna - 6 - negatywna - 
55. Hynek Sylwia - 6 - negatywna - 
56. Kabała Paulina - 6 - negatywna - 
57. Jesionowska 

Małgorzata 
- 6 - negatywna - 

58. Mieszczyk Konrad - 6 - negatywna - 
59. Pleń Rafał  - 6 - negatywna - 
60. Kwiatkowska Ewelina - 6 - negatywna - 
61. Hermes Krzysztof - 6 - negatywna - 
62. Szczygieł Luiza - 6 - negatywna - 
 
Ad. II/ Sprawy różne:  

1. Radny Zbigniew Moskalewicz zaproponował  zwrócenie się z wnioskiem do Prezydenta Miasta  
– J. Wilczyńskiego o podanie składu i kosztów utrzymania Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. Z posiadanych przez niego informacji wynika bowiem, że w ostatnim 
czasie skład tej Komisji został powiększony. Przewodniczący Komisji – Stanisław Sulik 
stwierdził, że Radny może się zwrócić w przedmiotowej sprawie do Prezydenta w formie 
interpelacji. Wniosku nie przegłosowano. 

2. Radna Małgorzata Krysa – Kowal zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego S. Sulika w sprawie 
ustalenia posiedzeń Komisji w późniejszych godzinach np. godzinę później, ze względu na jej 
obowiązki zawodowe. 

 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono 

 
Protokołowała:        Przewodniczył: 
            Przewodniczący Komisji  
mgr Anna Krakowiak             mgr Stanisław Sulik 


